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Knud Lund Hansen

Mødets overordnede formål var, at gennemgå de indkomne svar på undersøgelsen
vedr. overfladevand.

I forhold til sidste mødereferat var der et uafklaret punkt vedr. kontakt til
lokalbeboere med kendskab til bl.a. etablering af brønde ved Venøvej/Gl. Åstedvej.
Knud orienterede om en kontakt med Helge Pinholt, som har oplyst, at de
oprindeligt er etableret af Sundøre kommune i forbindelse med udstykningen for at
sænke grundvandstanden på de lavest liggende grunde.

På mødet blev alle indkomne svar med kommentarer gennemgået. De indkomne
besvarelser indeholder eller omtaler ikke forhold, som er nye for udvalget i
henseende til forebyggelse eller afhjælpning af problemer med overfladevand.
Der er indkommet 41 besvarelser hvoraf 11 omhandler problemer med
overfladevand. Problemerne samler sig om lodsejere langs Gl. Åstedvej og med
betydelig vægt omkring Livøvej/Venøvejs udkørsel i Gl. Åstedvej. Men der er også
problemer ved Venøvejs østlige udkørsel til Gl. Åstedvej.

Det er udvalgets vurdering, at man i det videre arbejde skal koncentrere indsatsen
om, at få skabt virksomme dræn langs Gl. Åstedvej. Da der er tale om offentlig vej
må der indledes et samarbejde med Skive Kommune om løsninger.

I udvalget er der enighed om, at vi nu afventer det kommende bestyrelsesmøde,
men vi er parate til at indhente ekspertviden med henblik på tekniske
løsningsforslag.

På mødet blev et udkast til rapport til bestyrelsen gennemgået og tilrettet.

Referent: Knud!




